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A PARTIR DE DILLUNS ENTRARAN EN VIGOR NOVES MESURES AL VOLTANT DE L'AVINGUDA SANTA EUGÈNIA 

Lobertura de dos carrers obliga a 
variar el trànsit al sector Torre Girona 
Els canvis definitius s'implantaran quan estigui acabat el nou aparcannent subterrani 

DAVID CESPEDES CANVIS DE CIRCULACIÓ A L'AVINGUDA SANTA EUGÈNIA 
GIRONA 

D L'obertura de dos nous carrers 
obligarà, a partir de dilluns, a can
viar la circulació al sector de Tor
re Girona, Parc Central i l'avingu
da Santa Eugènia. Aquest canvis 
seran provisionals en espera dels 
que s'implantaran de forma defi
nitiva d'aquí un mes quan entri en 
funcionament l'aparcament sub
terrani què s'ha construït a un ex-
trein del Parc Central. 

Els dos carrers que s'han urba
nitzat són el Ferran Soldevila, que 
comunicarà la plaça d'Espanya, da
vant de l'estació de Renfe i la plaça 
Poeta Marquina, mentre que l'al-
tre vial que s'estrenarà no porta 
encara nom i anirà des de l'estació 
d'autobusos fins també a la plaça 
Poeta Marquina. 

Plaça com a rotonda 

La plaça dura que hi haurà so
bre l'aparcament subterrani de 
Torre de Girona farà a la vegada 
funcions de rotonda de distribu
ció de trànsit, entre el nou vial i 
l'avinguda Santa Eugènia. Actual
ment s'està treballant en la col·lo
cació del nou mobiliari urbà de 
la plaça consistent en uns fanals i 
uns elements de fiísta juntament 
amb les claraboies de l'aparcament. 

A partir d'aquest diUuns a la tar
da es posaran en funcionament els 
nous semàfors que permetran l'ac
cés de la Travessia del Carril a l'a
vinguda Santa Eugènia. 

La Pohcia Local de Girona mun
tarà un dispositiu especial per guiar 
als conductors durant els primers 
dies que s'implatin aquests can-

VEstació, 
autobusos 

vis circulatoris. Els vehicles podran 
accedir ara des de l'avinguda San
ta Eugènia al carrer Canonge Dor-
ca, mentre que els que provinguin 
de l'avinguda també podran fer 
el gir a l'esquerra al vial Rafel Masó 
del Parc Central. 

Una de les novetats serà que els 
vehicles procedents de Salt i Sant 
Narcís estaran autoritzats a fer el 
gir a l'esquerra en direcció al car
rer Mestre Francesc Civil. Durant 
aquest mes provisional, els vehi
cles també podran girar des del 

Parc Central i passar pel nou vial 
pel costat de l'estació d'autobusos. 
L'actual sortida de cotxes de la Tra
vessia del Carril es continuarà fent 
i s'ha garantit també l'accés a l'a
parcament lliure situat a sota el 
viaducte de Renfe. 

Pel que fa a l'aparcament que 
gestionava l'entitat Mifas, aquest 
ha vist reduïda la seva superfície 
per la construcció del carrer Fer
ran Soldevila. 

D'aquí un mes, els canvis més 
significatius seran que el sentit del 

nou vial davant l'estació d'auto
busos canviarà mentre que els cot
xes que provinguin del Parc Cen
tral i vulguin accedir a l'avinguda 
Santa Eugènia hauran de donar 
la volta a la plaça que farà les fun
cions de rotonda. 

Aquests dos nous carrers, la seva 
urbanització i el cost de les obres 
han anat a càrrec de les dues pro
motores que han construït el nou 
bloc de pisos al costat de la plaça 
Poeta Marquina i l'aparcament 
subterrani de Torre Girona. 

rimer, que jo recordi, 
va ser la guerra contra 
els estornells. Que no 

sé jo qui ha guanyar, si ha es
tat l'Ajuntament o els ocells. 
Com que aquí ningú no ha do
nat una llista de baixes, no sa
bem com ha anat la baralla. Ni 
el cost que ha suposat. Perquè 
hi ha hagut de tot. Coets, poda 
d'arbres, xiulets i, fins i tot 
-però això no ho podem asse
gurar- trets. 

Doncs bé. No s'ha acabat una 
. guerra -jo crec que els estor
nells tornaran- quan ja el nos
tre Ajuntament n'ha començat 
una altra. Aquesta vegada la 
guerra és contra les gavines, que 
sembla que són aus de mar i 
han anant evolucionant fins a 
convertir-se en aus ciutadanes. 
I tant que ho han aconseguit. 
Fins i tot, l'Ajuntament de la 
nostra ciutat ha fet un cens. No 
individual, però sí col·lectiu. 
Potser els volen cobrar l'IBI. 

Diuen els responsables mu
nicipals que s'han detectat un 

total de 277 nius de gavines a la 
nostra ciutat. Com que -penso-
que les gavines són molt més pro
lífiques que els humans, podríem 
calcular -sense cap exageració-
unes deu gavines per niu, cosa que 
ens portaria a dir que a Girona 
viuen, habiten o moren unes 3.000 
gavines. Que tampoc jo no estic 
preparat per dir si són moltes o són 
poques. Depèn, és clar. 

I diuen més els especialistes mu
nicipals en gavines. Que no tots els 
nius estan controlats. I que si al
gun ciutadà troba algun niu de ga
vines, que ho comuniqui. Dues 
preguntes. On fan els nius les ga
vines? I l'altra: A qui s'ha de co
municar la troballa? 

La guerra a les gavines ja està de
clarada. Sembla que aquesta ve
gada s'ha trobat la pedra filoso
fal. Res de coets, ni de xiulets, ni 
de trets. S'ha d'anar directament 
al gra. És a dir, al niu. I quan es tin
gui el niu, es destrueixen els ous. 
O sigui que podem dir que en 
aquest moment s'estan tocant els 
ous... a les aus. 

ERC lamenta que 
Boada (IC-V) no 
entengués el missatge 
de la seva oferta 

D GIRONA.- El president de la sec
ció local d'ERC, Rafel Mas, la
menta que el candidat d'IC-V, 
Joan Boada, no entengués el 
missatge de l'oferta que va 
llançar la formació repubhca-
na als militants i simpatitzants 
d'Iniciativa. Mas ha afirmat que 
Boada no ha contestat la pro
posta «amb arguments polítics» 
i que únicament «ha manifes
tat el seu mal humor». 

ERC, mitjançant una carta 
oberta, va dirigir-se als mili
tants i votants d'IC-V dema
nant que fessin un front comú 
d'esquerres, ja que el vot a Ini
ciativa no tenia futur perquè a 
les properes eleccions munici
pals no obtindran representa
ció a Girona. Mas considera que 
la resposta de Boada emplaçant 
ERC a pactar amb CiU per po
der derrotar Nadal «és un 
autèntic despropòsit». Segons 
el president de la secció local 
d'ERC, el seu objectiu «no és 
vèncer la dreta de la ciutat per
què aquesta ja està vençuda i 
actualment ja és molt mino
ritària. El que volem és .portar 
la pluraHtat a l'Ajuntament de 
Girona. Tampoc s'ha d'enten
dre que ataquem a Nadal per
què no anem en contra de nin
gú». 

Rafel Mas també lamenta que 
«Boada hagi dit que la nostra 
carta era barroera i insultant. 
Penso que Boada se l'hauria de 
llegir amb molta tranquil·Utat 
i veuria que el tracte és exqui
sit» i ha afegit que el candidat 
d'Iniciativa per Catalunya-
Verds no «ens ha de donar cap 
lliçó d'ètica». 

Per Mas, tot plegat demostra 
el caràcter de «subsidiari que té 
Iniciativa respecte al PSC. Ho 
ha demostrat durant tot el man
dat i ara també». DdeG 

CONTIINUA EN UN CENTRE VETERINARI FINS.QUE SIGUI TRASLLADAT A UN ZOOLÒGIC 

El mico tropical va entrar a casa 
d'uns veïns de Santa Eugènia 

D.CESPEDES 

GIRONA 

D El mico tropical que ha gene
rat tanta expectació durant aquests 
dies va ser localitzat per ims veïns 
del barri de Santa Eugènia que van 
veure com per sorpresa l'animal 
els va entrar a casa seva. Aquests 
veïns han explicat que se'l van tro
bar en un safareig de la casa men
tre menjava fruita d'una panera. 
La primera reacció va ser de sor
presa i tot seguit van comprovar 
com l'animal era molt dòcil i es 
deixava acaronar. 

El pare de la família va optar per 
agafar l'animal i posar-lo en l'in
terior d'un recipient i van trucar 
els Mossos d'Esquadra que van de
manar que els portessin el mico 
a la comissaria. Després de rea
litzar totes les comprovacions, els 
agents van decidir portar el mico 
tropical fins al centre veterinari 
Canis de Girona en espera que im 
jutge determi quin serà el seu des
tí fmal. 

El més problable és que sigui 

Se'l van trobar menjant 
fruita al safareig del pis 
i ells mateixos el van 
conduir fins ala 
comissaria dels Mossos 

conduït al zoològic de Barcelo
na, ja que sembla ser que és una 
espècie protegida. 

Sorpresos per la seva forma 

Els veïns han explicat que ells 
també han intentat esbrinar amb 
exactitud de quina classe d'animal 
es tracta i que, de moment, no han 
trobat res. Tot sembla indicar que 
podria ser un lemur, però les se
ves pecidiars característiques fan 
difícil que es pugui saber amb de
terminació. 

En aquest sentit, coincideixen a 
afirmar que ima de les coses que 
més els va sorprendre va ser la seva 
forma i les mans, semblants a la 
d'a^ima espècie d'ós. Fins i tot, al

gunes fonts han apuntat que po
dria tractar-se d'una mena d'ós 
tropical que sol viure en zones 
selvàtiques del Brasil i Mèxic però 
ningú pot àssegurar-ho amb fer
mesa. 

L'animal continua al centre ve
terinari Canis on els professionals 
que hi treballen l'atenen diària
ment. De moment està en una gà
bia per por que es pugui escapar 
de nou. La seva dieta alimentària 
continua essent fruita -pomes, ki-
wis i plàtans— i els seus cuidadors 
afirmen que es passa tot el dia dor
mint i que, en canvi, de nit està to
talment despert i actiu. 

Així mateix, han explicat que 
cap persona s'ha interessat per que
dar-se amb l'animal, però que se
ria força difícil, ja que un animal 
d'aquest tipus ha d'estar sota la 
cura atenta d'un professional. 

Mentrestant, els Mossos d'Es
quadra continuen amb la inves
tigació per conèixer exactament 
com va entrar l'animal al país i si 
va fer-ho en alguna mena d'ope
ració de contraban. Diari de Girona, 1999-05-01, p. 4.
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